
PROTOKÓŁ NR 1/15

z posiedzenia Komisji:

Oświaty i Kultury,

które odbyło się 20 stycznia 2015 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 14:00, zakończyło o 15:50.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Ewa Pędziwiatr,

3. Zofia Ujma,

4. Krzysztof Gorczyca,

5. Artur Wrona.

Nieobecni usprawiedliwieni: 

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji: nie dotyczy

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Analiza budżetu Gminy pod kątem finansowania Prywatnego Przedszkola na rok 2015. 

4. Opracowanie planu pracy Komisji.

5. Sprawy różne.

6. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 1 Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury otworzyła posiedzenie. 

Ad.  2  Zapoznała  zebranych  z  porządkiem  obrad,  członkowie  jednogłośnie  zaakceptowali  ten

porządek.

 

Ad. 3 Według porządku Radni mieli zająć się budżetem pod kątem subwencji dla Niepublicznego

Przedszkola  „Krokodyl  Schnappi”.  Ponieważ  p.  Skarbnik  przygotowała  odpowiednie  wyjaśnienie,  Radni

zaakceptowali to, wyjaśnienie stanowili załącznik do protokołu.

Ad. 4 Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury przygotowała wstępny schemat planu pracy komisji

na 2015 rok. Członkowie Komisji po swoich wnioskach i uwagach zaakceptowali (jednogłośnie) plan pracy.

Ad. 5  W sprawach różnych Radni zwrócili uwagę na funkcjonowanie świetlicy socjoterapeutycznej

przy ul. Wiejskiej. Ponieważ Komisja nie dysponowała całą wiedzą na ten temat, poproszono p. Kuchejdę o

dojaśnienie. Przybyła pracownica Urzędu Miejskiego, p. Wiesława Kuchejda przedstawiła aktualną sytuację o
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dzieciach  wymagających  opieki  w  takiej  świetlicy.  Ponieważ  jest  coraz  mniej  dzieci  a  przy  szkołach

podstawowych  funkcjonują  świetlice,  ta  jedna  funkcjonująca  świetlica  socjoterapeutyczna  wystarczająco

spełnia swoją rolę.

Następnie  Radni  skupili  się  na  niszczejącym  obiekcie  jakim  jest  sala  gimnastyczna  po  byłej  Szkole

Podstawowej Nr 2, przy ul. Wiejskiej. Sala jest w złym stanie technicznym, ulega dalszej dewastacji.

Radni  zawnioskowali  o  staranie  się  o  środki  pozabudżetowe  na  remont  tej  sali.  Komisja  Gospodarki

Komunalnej  -  Przewodniczący  p.  Gorczyca  zorganizuje  posiedzenie  komisji  w  terenie  na  miejscu  przy

ul. Wiejskiej.

Radna p. E. Pędziwiatr wróciła do tematu możliwości tworzenia stypendium dla uczniów wykazujących się

dobrymi ocenami w nauce i osiągnięciami sportowymi.

Ważnym był projekt p. E. Pędziwiatr o rozpowszechnianiu wśród dzieci i młodzieży idei wolontariatu. Ma to

sens i Radni będą zajmować się tematem w dalszym ciągu.

Ad. 6 O godzinie 15:50 Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji.

Wnioski Komisji:

1)  Komisja  Oświaty  i  Kultury  wnioskuje  do  Pani  Burmistrz  aby  pracownik  urzędu  odpowiedzialny   za

promocję, wykonał i przedstawił programy, według których można pozyskać środki pozabudżetowe na rozwój

placówek  kulturalno–sportowych,  takich  jak  np.  remont  sali  gimnastycznej  po  byłej  SP  Nr  2  przy

ul. Wiejskiej.

Protokołowała:                                                                                                             Przewodnicząca Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                                Kultury i Oświaty
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